



Express Lunch Menu 午市精選套餐

- P** Croissant with BBQ pork, crispy bacon, scrambled egg, leek and chili ketchup HK\$168
牛角包配叉燒、煙肉、炒蛋、韭蔥及辣椒醬
- S** Calamari salad with green apple, avocado and sherry vinegar HK\$188
青蘋果牛油果魷魚沙律配雪莉醋汁
- PS** Caesar salad with grilled shrimp HK\$188
Romaine lettuce with grilled shrimp, crispy bacon and hardboiled egg with creamy anchovy sauce
凱撒沙律配烤大蝦、煙肉脆粒及全熟焗蛋伴銀魚柳汁
- P** Balsamic glazed iberico pork belly with grilled chorizo bun, pickled roots, lettuce, piquillo pepper and coriander HK\$188
香烤伊比利亞豬腩配意大利黑醋及辣肉腸包、醃根菜、生菜、辣椒及芫茜
- B** Wagyu beef burger HK\$198
Australian wagyu beef patties with cheddar cheese, pickle, tomato and lettuce in sesame bun
澳洲和牛車打芝士芝麻漢堡包配酸瓜、番茄及生菜
- V** Penne pasta with roasted red peppers and parmesan cheese HK\$188
意大利通心粉配燒紅椒及巴馬臣芝士
- S** Squid ink pasta with fresh mussels, calamari, parsley and garlic HK\$198
墨魚汁意大利麵配青口、魷魚、番茜及香蒜
- P** Crispy duck leg with iberico ham, braised peas, potato and mint HK\$198
香煎油浸鴨腿配伊比利亞火腿、燴青豆、馬鈴薯及薄荷
- S** Pan-fried skate wings, barley risotto, sage and piquillo pepper butter HK\$228
香煎魷魚配洋薏米、鼠尾草及香辣牛油汁
- P** Braised iberico pork cheeks with roasted carrots and creamy polenta HK\$268
燴伊比利亞豬面頰配甘筍及忌廉粟米蓉
- B** Wagyu petite tender with root, fennel coleslaw and polenta chips HK\$288
香煎和牛肩柳配茴香沙律及脆粟米條

Supplement 另加 HK\$48

Soup of the day
每日餐湯

Or 或

V Mixed lettuce salad with balsamic sauce
雜菜沙律配香醋汁

Or 或

Chocolate Basque cheesecake
朱古力巴斯克芝士蛋糕

Supplement 另加 HK\$28

Coffee or tea
咖啡或茶

S Contains Seafood 含海鮮 **P** Contains Pork 含有豬肉 **V** Vegetarian 素食 **B** Beef 牛肉

Due to the complexity of our menu dishes, some ingredients are not mentioned in the description.

Please inform our server if you have any dietary preferences or allergies.

每款菜式均選用多款材料烹調，不能詳述於此菜單。如有任何喜好或食物敏感，請告知我們

All prices are subject to a 10% service charge 另收加一服務費